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1. Opening  
 
2. Mededelingen 

a. Toe-/ en uittredingen: geen wijzigingen 
b. Personele wisselingen:  

i. Carin Turi heeft per 1 december jl. de functie van Anja Werner overgenomen: 
beleidsmedewerker Beschermd Wonen. De vervanger die de werkzaamheden 
rondom de HKG agenda over gaat nemen is nog niet bekend. Helene de Jong is 
gestart als vervanger voor Jurgen Elias (beleidsmedewerker Opvang), maar zij is 
vandaag niet aanwezig i.v.m. een VNG bijeenkomst. 

 
3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1) 

De notulen van de vorige FOT zijn zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
4. Update voorrangsregeling en toelichting nieuwe uitstroomregeling 

Vanuit de agenda van HKG agenda zijn er twee actielijnen ontstaan. Er wordt gewerkt aan 
het realiseren van één regeling waarbij de aantallen die we willen reserveren en verdelen 
over de regeling zorgvuldig worden bepaald. Voor de nieuwe regeling is er een afspraak 
gemaakt over het aantal woningen, omdat de woningmarkt onder druk staat. 
 
Zorgaanbieders kunnen een aanvraag indienen en deze zal door de Wmo worden getoetst 
om te bepalen of zelfstandig wonen een logische vervolgstap is. Voor de Wlz cliënten zullen 
er aparte afspraken worden gemaakt. Hoewel de Wmo geen inzage heeft in de Wlz cliënten, 
willen ze wel een toetsing uitvoeren. Vervolgens zal de corporatie toetsen op evt. 
huurachterstand of schulden, en controleren of er afspraken zijn gemaakt over terugbetaling. 
Na deze toetsing wordt het doorgezet naar de gemeenten. Deze regeling is besproken met 
wethouders en bestuurders van de corporatie. 
 
Voor regiobinding wil men een periode van 1 jaar gaan hanteren. Hierbij wordt kritisch 
gekeken naar waarom iemand ergens wil wonen. Dat iemand eerder over een zelfstandige 
woning moet hebben beschikt wordt losgelaten. Er zal gestart worden met 125 woningen en 
vervolgens zal geëvalueerd worden of dit aansluit bij de behoefte. Indien nodig wordt de 
regeling aangepast.  
 
Voor de nieuwe regelingen zijn er al afspraken vastgelegd, echter moet er nog besluitvorming 
in de lokale raden plaatsvinden. Er wordt een handzaam schema voor managers opgesteld 
om efficiëntie te waarborgen. Het is belangrijk om binnen de organisatie een vertaalslag te 
maken over hoe het proces werkt, zodat iedereen dezelfde lijn volgt. Uiteindelijk moet er op 
één manier gewerkt worden, maar daarvoor moet eerst besluitvorming plaatsvinden.  

 
Er volgt een uitnodiging over de regeling voor het woon-zorgcontract, en er is een concept 
aanmeldformulier beschikbaar. Het aantal woningen bedraagt 125 per jaar. Dit is meer dan 
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eerst. De 50 woningen uit de contingent afspraak van 2024 zijn bijna “op”. Via de reguliere 
regeling werd 40 woningen niet eens gehaald, mede omdat er andere criteria golden en veel 
aanvragen werden afgewezen. Het aantal van 125 is hoger dan voorheen, maar het zal 
moeten blijken of het voldoende is. Zelfs met deze nieuwe afspraak is het niet haalbaar om 
iedereen uit BW&O-voorzieningen met voorrang uit te laten stromen, gezien de huidige 
woningmarkt. Dit moet niet gezien worden als de enige oplossing, maar als een aanvulling. 
Het proces leidt tot veel discussie met de verschillende gemeenten. 
 
We zullen het onderwerp “nieuwe uitstroomregeling” agenderen voor de eerstvolgende FOT 
volgend jaar. 

 
5. Update Agenda HKG  

a. Stavaza 
i. Hoewel er niet veel ontwikkelingen zijn, is een aantal gemeenten bezig met 

onderzoek naar mogelijkheden voor nieuwe projecten.  
- In Molenlanden is de woningcorporatie Kleurrijk Wonen bezig met een 

nieuwbouwontwikkeling van vijf appartementen, die pas in 2027 gereed zullen 
zijn.  

- Het project Skaeve Huse in Gorinchem wordt naar verwachting in het eerste 
kwartaal van 2025 afgerond, maar het loopt wat vertraging op. Dingen verlopen 
traag, omdat de voorbereidingen en doorrekeningen veel tijd in beslag nemen. 
Ondanks dat het langzaam gaat, vordert het project wel. Het vraagt veel tijd, 
mede door de vele personeelswisselingen, waardoor het project tijdelijk even 
stil lag. Het besluitvormingstraject vraagt veel voorbereiding. 

b. Terugkoppeling sessie VG 
ii. Er komen vastgoedkansen in de zorgsector. Samen met zorgaanbieders is gekeken 

welke doelgroep zou passen bij kleinere geclusterde eenheden. Helaas was er niet 
voldoende tijd om alles grondig door te nemen tijdens de bijeenkomst. Andrea 
deelde de gegevens van de (aanzienlijke) wachtlijst. In sommige gevallen moeten 
mensen 2,5 jaar wachten op een plek, wat uiteraard niet wenselijk is. Een groot deel 
van deze groep is jonger dan 27 jaar, waardoor het des te belangrijker is om hen zo 
snel mogelijk de juiste hulp en zorg te bieden, zodat ze verder kunnen met hun 
leven. Daarnaast is gebleken dat het vooral lastig is om een goede plaatsing te 
vinden voor cliënten met een combinatie van bijvoorbeeld LVB (licht verstandelijke 
beperking) en GGZ problematiek. Voor deze doelgroep is een aparte voorziening 
nodig, of een voorziening waarbij verschillende aanbieders samenwerken om een 
geschikt product te leveren.  

c. Terugkoppeling sessie GGZ 
iii. De wachtlijst voor GGZ cliënten is nog langer, wat aantoont dat er een grote vraag is 

naar voorzieningen/plekken. Een locatie met tien eenheden is financieel niet 
haalbaar voor een intramurale voorziening. Samen met betrokken partijen wordt er 
gekeken welke doelgroep dan wel gebruik kan maken van de beschikbare opties. Er 
zijn nog geen concrete plattegronden of huurprijzen beschikbaar. Desondanks is de 
eerste stap gezet. Er wordt ingezoomd op de specifieke vraag om duidelijkheid te 
krijgen over wat precies nodig is. 

i. Doorstroom en uitstroom worden ook onderzocht. Hierbij betekent 
uitstroom ook instroom, dus wordt er gekeken naar de mogelijkheden in 
combinatie met de HKG-uitstroomregeling. Het realiseren van vastgoed kent 
echter knelpunten. 

ii. Beschermd Thuis is ook in ontwikkeling. Het is belangrijk dat een aantal 
zorgaanbieders zelf vastgoed heeft en dit met elkaar deelt, omdat dit een 
structureel onderwerp is.  
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6. Doorontwikkeling Beschermd Wonen & Opvang 

a. Herinrichten productcodes 
Codes voor BW extramuraal zullen worden aangepast. Nadere communicatie hierover 
volgt vanuit CM SDD. 

b. Voorstel aanpassing uitgewerkt voorstel BW extramuraal (verwerken opslag criteria) 
Het document wat is gedeeld met de stukken is aangenomen als nieuwe bijlage 8 
behorend bij de deelovereenkomst Beschermd Wonen per 1-1-2025 (enkel de 
geïndexeerde tarieven voor 2025 moesten nog verwerkt worden). Het definitieve stuk 
(waarin de wijzigingen zijn verwerkt) zal worden gedeeld in de email met de gemaakte 
afspraken. Dit document vervangt dus de huidige bijlage 8 van de deelovereenkomst BW. 

c. Beschermd Thuis 
Deze werkgroep start volgend jaar. 

d. Maatschappelijk wonen 
De gemeente is, zoals eerder aangekondigd, samen met het LdH bezig met de uitwerking 
van het nieuwe arrangement Maatschappelijk wonen (voor klanten in een 
tussenvoorziening en klanten HF die nu IBMO ontvangen). Het uitgewerkte voorstel was 
nog niet gereed om te delen aan de overlegtafel van 21/11. De gemeente zal het 
uitgewerkte voorstel samen met het LdH verder uitwerken/ afronden. Het voorstel zal 
ook besproken worden met Timon (i.v.m. HF jongeren). Na afronding zal het uitgewerkte 
voorstel naar verwachting digitaal voorgelegd worden aan de deelnemers van de 
overlegtafel ter vaststelling. Naar verwachting zal dit eind 2024/ begin 2025 zijn. 

 
7. Vormgeving FOT’s 2025 

Aanbieders worden verzocht om ma te denken over hoe de FOT’s interactiever gemaakt 
kunnen worden. Nu is het vooral zenden vanuit de gemeente, maar het is wenselijk om meer 
interactie te hebben. Er wordt een suggestie gedaan om de overlegtafel ook eens op locatie 
van een zorgaanbieder/deelnemer van de FOT te laten plaatsvinden, met aansluitend een 
rondleiding/werkbezoek en/of lunch. De gemeente vindt dat een goed voorstel. Het 
maximale aantal deelnemers is 29, echter zijn er meestal ongeveer 25 deelnemers. Wanneer 
de FOT BW&O welkom is op locatie van zorgaanbieder, dan graag bericht aan 
i.greive@drechtsteden.nl. Begin 2025 zal de planning voor de bijeenkomsten in 2025 kenbaar 
gemaakt worden. Overige ideeën om de overlegtafel interactiever te maken kunnen ook 
aangeleverd worden via bovengenoemd emailadres. 
 

8. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning 
a. Update achterstanden Wmo: deze zal worden gedeeld in de email met de afspraken. 

Update verzonden op 2-12-2024: 
Op dit moment lopen de meldingen voor Zwijndrecht, HI Ambacht, Alblasserdam, 
Papendrecht, Sliedrecht en Hardinxveld binnen de termijnen. Door de extra inzet van 
inhuur, die in eerste instantie is ingezet op de gemeenten waarbij de verwachting was 
dat we snel konden inhalen, is dit gerealiseerd. Voor Dordrecht kent de SDD voor nieuwe 
meldingen helaas een wachttijd van 15 weken en voor herindicaties een wachttijd van 17 
weken. Nu de achterstanden in Zwijndrechtse Waard en Alblasserwaard zijn ingelopen, 
zal naar verwachting de inhuur ingezet gaan worden in Dordrecht. Dit met als doel dat 
de SDD uiterlijk aan het einde van het eerste kwartaal 2025 ook daar binnen de 
termijnen kan indiceren.  

  
b. Update aanpassingen voorrangsregeling en uitstroomregeling: dit agendapunt zal 

geagendeerd worden voor de eerstvolgende FOT in het nieuwe jaar. 
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c. Productcodes voor BW extramuraal zullen worden aangepast. Nadere communicatie 
hierover volgt vanuit CM SDD. 

  
d. Uitgewerkt voorstel Beschermd Wonen aangenomen: definitieve document wordt 

meegezonden in de mail met de gemaakte afspraken. Dit document vervangt de huidige 
bijlage 8 van de deelovereenkomst BW. 

 

e. Werkgroep Beschermd Thuis: start volgend jaar. 
 

f. Maatschappelijk wonen:  
i. de gemeente rondt i.s.m. het LdH het uitgewerkte voorstel af; 
ii. de gemeente bespreekt het uitgewerkte voorstel met Timon (ivm HF jongeren); 
iii. het uitgewerkte voorstel digitaal zal worden voorgelegd aan de deelnemers van 

de overlegtafel ter vaststelling. Naar verwachting zal dit eind 2024/ begin 2025 
zijn. 

 
g. Meer interactie tijdens FOT BW&O: 

i. Ideeën graag aanleveren bij Ilse (i.greive@drechtsteden.nl), zodat dit bij de 
volgende bijeenkomst besproken kan worden.   

 
9. Rondvraag 

a. Geen  
 
10. Afsluiting 
 
 

 
 

mailto:i.greive@drechtsteden.nl

